
Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Vammaisneuvosto 28.11.2018

Esitys:
Tarkastetaan ja hyväksytään edellisen kokouksen (31.10.) pöytäkirja. 

Käsittely:
Pöytäkirjaan sinänsä ei esitetty muutoksia. 
Yksi vammaisneuvoston jäsenistä esitti kuitenkin tarkentavan sisältökysymyksen koskien pöytäkirjaan § 7 
kirjattua tekstiä ”Verrattuna vuoteen 2016 asiakaskohtaiset kustannukset (defl) laskivat Vantaalla -0,4 %, 
kun Kuusikkokuntien kustannukset (defl) kasvoivat keskimäärin 3,6 %.” Hän halusi tietää, mihin 
vammaispalvelulain mukaisten palveluiden kulujen pieneneminen Vantaalla perustuu, kun muualla kulut 
kasvaneet. Vs. vanhus- ja vammaispalvelujen johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen totesi 
vastauksessaan, että Vantaa on talous- ja velkaohjelman vaatimusten mukaisesti järkeistänyt 
rahankäyttöään, mutta tätä ei ole tehty palveluiden kustannuksella, vaan on ”säästetty seinistä, ei 
ihmisistä”. Vantaa on lisäksi onnistunut palveluntuottajien kanssa käydyissä hinnankorotusneuvotteluissa
hillitsemään hintojen nousua ja sitä kautta kulujen kasvua. 

Päätös:
Hyväksyttiin esitys. 


